

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: METHAQ REAL ESTATE INVESTMENT Date: 08-12-2025 10:03:19 AM Subject: Appointment of Vice Chairman of the Board</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: ميثاق للاستثمارات العقارية التاريخ: AM 10:03:19 2025-12-08 الموضوع: تعيين نائب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of the company decided in its meeting held on Sunday, December 7, 2025, to elect Mr. Mohammed Mahmoud Issa Dhiab, representative of Pearl of Dubai Marketing and Consulting Company, as Vice Chairman of the Board of Directors of the company by acclamation, as no one from the members of the Board of Directors present was nominated for the position of Vice Chairman except Mr. Mohammed Mahmoud Issa Dhiab, representative of Pearl of Dubai Marketing and Consulting Company.</p>	<p>نود إعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في جلسته المنعقدة يوم الاحد الموافق 2025-12-07 إنتخاب السادة شركة لؤلؤة دبي للتسويق والاستشارات وممثلها السيد محمد محمود عيسى ذياب نائب رئيس مجلس إدارة الشركة بالتزكية كونه لم يترشح أي أحد من أعضاء مجلس الإدارة الحاضرين لمنصب نائب الرئيس سوى السيد محمد محمود عيسى ذياب ممثل شركة لؤلؤة دبي للتسويق والاستشارات .</p>
<p>07-12-2025</p>	<p>07-12-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>